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         REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

                OPĆINA FUŽINE 

                  Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/23-01/04 

URBROJ: 2170-19-23-13 

Fužine, 5. lipnja 2023. godine 

 

Z A P I S N I K 

SA 16. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U 

VIJEĆNICI OPĆINE FUŽINE DANA 5. LIPNJA 2023. GODINE S POČETKOM U 

17:00 SATI. 

 

 

Nazočni: 

 članovi Općinskog vijeća: Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Blažević 

Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević, Vanja Katalinić 

 

Odsutni:  

 članovi Općinskog vijeća: Tajana Kauzlarić Korica, Dario Colnar 

 

Ostali nazočni: 

 David Bregovac, Općinski načelnik, 

 Helena Pavić, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine, 

 Emi Bolf Randelj, viša referentica za administrativne poslove, 

 Jasminka Budiselić, referentica za proračun i financije, 

 Maja Starčević, referentica za financije i društvene djelatnosti, 

 Josipa Vlahović, stručna suradnica za komunalne poslove, 

 Predstavnici medija. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 7 (sedam) članova Općinskog vijeća te će sve donesene odluke biti pravovaljane. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi zapisnik s 15. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Fužine održane 28. travnja 2023. godine. 

Nitko nije izjavio primjedbu na zapisnik.  

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Slobodan 

Huš, Nataša Blažević Starčević, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) prihvaćen je 

 

zapisnik s 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Fužine 
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Za vijećnička pitanja prijavili su se:  

1. Nataša Blažević Starčević – dva (2) pitanja 

2. Slavko Starčević – jedno (1) pitanje 

3. Marinko Kauzlarić – jedno (1) pitanje 

4. Slobodan Huš – jedno (1) pitanje 

5. Valentin Crljenko – jedno (1) pitanje 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pročitao je Dnevni red i daje ga na glasovanje.  

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Slobodan Huš, Nataša 

Blažević Starčević, Vanja Katalinić, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) prihvaćen je  

 

Dnevni red: 

1. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Fužine za razdoblje 

01.01.2022. godine do 31.12.2022. godine  

2. Prijedlog Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu  

3. Prijedlog Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu  

4. Prijedlog Programa mjera subvencioniranja i poticanja razvoja poduzetništva na 

području Općine Fužine  

5. Prijedlog Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora  

6. Prijedlog Odluke o naknadama za rad članova Općinskog vijeća Općine Fužine  

7. Prijedlog Odluke o isplati nagrade nadarenim pojedincima  

8. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade za iznimna postignuća u području znanosti i 

umjetnosti  

9. Prijedlog Odluke o dodjeli godišnje nagrade Općine Fužine  

10. Prijedlog Odluke o razrješenju članice Odbora za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i 

priznanja  

11. Prijedlog Odluke o izboru člana Odbora za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i 

priznanja  

12. Vijećnička pitanja 

Ad 1.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je zaprimljen prijedlog Godišnjeg izvještaja o 

izvršenju Proračuna Općine Fužine za razdoblje 01.01.2022. godine do 31.12.2022. godine. 

Jasminka Budiselić obrazložila je prvu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević, a odgovore na pitanja dali su David Bregovac 

i Maja Starčević. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje prve točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Slobodan 

Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević, Nataša Blažević Starčević) donosi se 

 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Fužine za razdoblje 01.01.2022. godine 

do 31.12.2022. godine 
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Ad. 2.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Izvješća o izvršenju Programa 

građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu.  

Josipa Vlahović obrazložila je drugu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje druge točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Slobodan 

Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević, Nataša Blažević Starčević) donosi se 

 

Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

Ad. 3.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Izvješća o izvršenju Programa 

održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je treću točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje treće točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Nataša 

Blažević Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

Ad. 4.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa mjera 

subvencioniranja i poticanja razvoja poduzetništva na području Općine Fužine. 

Maja Starčević obrazložila je četvrtu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četvrte točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Nataša 

Blažević Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Program mjera subvencioniranja i poticanja razvoja poduzetništva na području Općine 

Fužine. 

 

Ad. 5.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o zakupu i kupoprodaji 

poslovnih prostora. 

Helena Pavić obrazložila je petu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 
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Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje pete točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Nataša 

Blažević Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 

 

Ad. 6.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o naknadama za rad 

članova Općinskog vijeća Općine Fužine. 

Helena Pavić obrazložila je šestu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šeste točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Nataša 

Blažević Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o naknadama za rad članova Općinskog vijeća Općine Fužine 

 

Ad. 7.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o isplati nagrade 

nadarenim pojedincima. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je sedmu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedme točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Nataša 

Blažević Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o isplati nagrade nadarenim pojedincima 

 

Ad. 8.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o dodjeli nagrade za 

iznimna postignuća u području znanosti i umjetnosti. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je osmu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić, Slobodan Huš i Sabina 

Urbanc, a odgovore na pitanja dali su David Bregovac, Helena Pavić i Valentin Crljenko.  

 

Na temelju članka 51. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Fužine (Službene novine Općine 

Fužine broj 06/21) Nataša Blažević Starčević podnosi sljedeći: 

 

Amandman na prijedlog Odluke o dodjeli nagrade za iznimna postignuća u području 

znanosti i umjetnosti  
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Članak 2. Prijedloga Odluke o dodjeli nagrade za iznimna postignuća u području znanosti i 

umjetnosti, koji glasi:  

„Određuje se isplata novčane nagrade u iznosu od 200,00 eura.” 

Predlažem da glasi:  

„Određuje se isplata novčane nagrade u iznosu od 500,00 eura.” 

 

Na temelju članka 51. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Fužine (Službene novine Općine 

Fužine broj 06/21) Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasanje mogućnost podnošenja 

amandmana Nataše Blažević Starčević.  

 

S 4 (četiri) glasa ZA (Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Marinko 

Kauzlarić) i 3 (tri) SUZDRŽANA glasa (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Vanja 

Katalinić) prihvaća se mogućnost podnošenja amandmana Nataše Blažević Starčević. 

 

Predlagatelj akta, Općinski načelnik David Bregovac, složio se s podnošenjem Amandmana.  

 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasanje Odluku o dodjeli nagrade za 

iznimna postignuća u području znanosti i umjetnosti s predloženim Amandmanom. 

 

S 4 (četiri) glasa ZA (Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Marinko 

Kauzlarić) i 3 (tri) SUZDRŽANA glasa (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Vanja 

Katalinić) donosi se  

 

Odluka o dodjeli nagrade za iznimna postignuća u području znanosti i umjetnosti 

 

Ad. 9.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o dodjeli godišnje 

nagrade Općine Fužine. 

Helena Pavić obrazložila je devetu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devete točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Nataša 

Blažević Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o dodjeli godišnje nagrade Općine Fužine 

 

Ad. 10.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o razrješenju članice 

Odbora za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja. 

Helena Pavić obrazložila je desetu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje desete točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Nataša 

Blažević Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 
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Odluka o razrješenju članice Odbora za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja 

 

Ad. 11.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izboru člana Odbora 

za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja. 

Helena Pavić obrazložila je jedanaestu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje jedanaeste 

točke dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Vanja Katalinić, Nataša 

Blažević Starčević, Slobodan Huš, Sabina Urbanc, Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o izboru člana Odbora za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja 

 

Ad. 12.: Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. Nataša Blažević Starčević: …“Na javnom savjetovanju o Proračunu za 2023. 

godinu kolega Huš i ja smo se javili s prijedlogom da se u Proračunu rezervira 

više sredstava u stavci Sufinanciranje troškova smještaja, prijevoza i prehrane za 

srednjoškolce. Prošle godine donijeli smo Odluku kojom su troškovi smještaja 

sufinancirani samo za učenike srednjih škola koji su smješteni u učeničkim 

domovima, a ne i onima koji su smještaj osigurali kod privatnih osoba. S obzirom 

da je od donošenja spomenute Odluke prošlo šest mjeseci zanima me da li 

Načelnik ima namjeru izmijeniti Odluku kako bi se svim srednjoškolcima osiguralo 

sufinanciranje njihovog smještaja bez obzira gdje su smješteni?“…  

- David Bregovac: ...”Razmišljamo o promjeni Odluke te ukoliko bude bilo 

mogućnosti izmijeniti ćemo spomenutu Odluku.”... 

2. Nataša Blažević Starčević: …“Upućujem pitanje Općinskom načelniku. Već smo 

razgovarali o problemu grobnih mjesta u Fužinama. Tijekom 11. mjeseca 2022. 

godine uputila sam pitanje Komunalno trgovačkom društvu Fužine d.o.o. o 

raspoloživosti grobnih mjesta, ali još uvijek nisam zaprimila odgovor. Znate li Vi 

kao član Skupštine odgovor na ovo pitanje, ukoliko ga ne znate sada možete mi ga 

dostaviti i u pisanom obliku?“… 

- David Bregovac: ...”Odgovor ste tražili od mene ili od Direktora?”... 

- Nataša Blažević Starčević: …“Odgovor sam tražila od Direktora na jednom 

Vijeću, ali i putem e-maila, telefonskim putem, usmeno te nisam dobila 

odgovor.“… 

- David Bregovac: ...”Ispričavam se u ime Direktora. Sutra ćete dobiti odgovor. 

Znam da ima malo slobodnih mjesta ali trenutno ne znam točan broj.”... 

3. Slavko Starčević: ...”Imam pitanje vezano uz Vojničku cestu. Prošle godine se 

asfaltirao samo jedan dio. Zanima me hoće li se dio koji je asfaltiran popraviti ili 

će se asfalt skinuti?”... 

- David Bregovac: ...”Hvala na pitanju. Asfalt će se popraviti. Natječaj je u tijeku 

te se zaprimaju ponude. Cilj je napraviti kompletan dvoslojni asfalt. Ovaj dio 

asfalta koji je napravljen će se prije postavljanja drugog sloja popraviti. 

Dvoslojan asfalt će se postaviti od spoja županijske ceste kod Drvenjače do 
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Poslovne zone u Liču. Nadam se da će radovi krenuti početkom sedmog mjeseca. 

Također, završio je Natječaj za rekonstrukciju ceste u Kraljevom jarku.  

Županijska uprava za ceste će popravljati cestu u Kraljevom jarku, ali radovi će 

trajati dosta dugo s obzirom da ovise o raspoloživosti financijskih sredstava.”...  

4. Marinko Kauzlarić: ...”Odustajem od pitanja.”...            

5. Slobodan Huš: ...”Mještani su me pitali zašto benzinska postaja INA-e ne radi 

nedjeljom? Znate li zbog čega i hoće li se to i dalje nastaviti?”...  

- David Bregovac: ...”Zahvaljujem na pitanju. Na žalost nemam odgovor na ovo 

pitanje. Znam samo da im nedostaje zaposlenika.”... 

6.  Valentin Crljenko: ...”Upućujem pitanje Pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela  

Općine Fužine. Zanima me kakvi su Vaši dojmovi o radu Upravnog odjela i koji su 

daljnji planovi rada Upravnog odjela.”... 

- Helena Pavić: ...”Zahvaljujem se na pitanju. Mogu reći da sam zadovoljna s 

radom Upravnog odjela. Cure su odgovorne i efikasne. Naravno da uvijek postoji 

prostor za napredak i razvoj kojeg ponajprije vidim u timskom radu. Smatram da 

kao povezaniji tim možemo više, brže i bolje služiti mještanima. Kao takav tim 

možemo pružati efikasnije odgovore na upite mještana. Projekti se prate i puno se 

radi na njima. Smatram da cure čine jako dobar temelj za daljnji razvoj odjela. 

Naša vrata su vijek otvorena ukoliko imate bilo kakvih pitanja.”... 

 

Nakon završenih rasprava Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Fužine u 18:00 sati. 

 

 

         Zapisničarka                                                                         Predsjednik Općinskog vijeća 

      

  Emi Bolf Randelj, v.r.                                                                       Valentin Crljenko, v.r. 

 

 

 

 


